

KOROSSIS Hair Salon

Design company: Zeppos - Georgiadi & Associates Designer: ZEGESA Location: Greece Area: 190 m² Photographer: Vangelis Paterakis

KOROSSIS 沙龙

One of the most famous hair and makeup salons of Athens is the KOROSSIS hair salon. It can be found in the center of Athens, in the hip neighborhood of Kolonaki.

Discrete luxury and a relaxing atmosphere are the main characteristics of its interior, combining urban aesthetics with elements referring to nature. This contrast is present throughout the salon: a forest mural and a rough concrete panel that divides the lounge from the haircut area are the prime examples of this contrast.

Glass and lacquered surfaces are dominant, reflecting the activities of the hair salon and creating a feeling of continuous movement. The distinct black and white contrast is softened and enriched by elements in bordeaux and various shades of green that accentuate the natural-chic aspect of the space. Pots with small olive trees and prints with Greek themes introduce and reinterpret "Greekness" in the context of a top-end hair salon.

The architectural layout allows unobstructed movement through the hair salon and clearly but smoothly defines its different spaces and functions. Visual contact is facilitated by big openings, like the door on the concrete panel, but sometimes also prevented by specific arrangements, such as the way the haircut seats are placed on opposite sides of the mirror.

Straight lines and clean surfaces prevail, with objects in sculptural forms adding visual variety and cozy touches. Ambient lighting underscores the linear design of the space, adds life to the colors and creates a gallery-like atmosphere, contributing to the KOROSSIS hair salon's distinctive identity.







KOROSSIS沙龙是雅典最著名的美发和美容沙龙之一。该沙龙坐落在雅典的中心，邻近Kolonaki。

分离的豪华和轻松的气氛是其内部的主要特点，结合了城市美学与自然的元素。这种对比呈现在整个沙龙之中：一张森林壁面和一块用来从理发区划分出的休息室的粗糙混凝土面板，都是这种对比的最好例子。

玻璃和涂漆表面是主导因素，反映了沙龙的活动，并创造了一种连续活动的感觉。黑与白的鲜明对比被波尔多元素和突出空间自然别致的各种绿色色调柔和充实。在一个最高端的沙龙背景下，栽有小橄榄树的盆栽和带有希腊主题的印花引进和重新诠释了“希腊”。

建筑布局让畅通无阻的活动贯穿整个沙龙，清楚流畅地定义了其不同的空间和功能。一些大开口促成了视觉接触，像混凝土面板上的门，但有时也被特殊的安排所阻挡，如理发座椅摆放在镜子的对立面。

用一些雕塑形式的物体增加了视觉的多样化和舒适的触感，使得空间处处呈现直线和干净的表面。氛围的照明强调了空间的线性设计，增加了色彩的活力，并营造了一个画廊般的氛围，突显了KOROSSIS沙龙的独特身份。









